
El pla de Bosc de Tosca, a punt dos anys despr�s

d«anunciar-lo

ERC acusa el govern de CiU a Olot de molta propaganda i poca feina en

aquest projecte

La f inalitat del pla �s regular els hor ts, les tanques i

les cabanes, com els de la imatge d«ahir.

OLOT| XAVIER VALERI

Dos anys despr�s que fos anunciat al ple el Pla d'Ordenaci� de

Bosc de Tosca est� quasi a punt per ser aprovat. Almenys, Miquel

çngel Zarza (regidor d'Urbanisme per CiU) va indicar que conf ia

concretar-lo al proper ple. En tant que precisions, Zarza va

anunciar que avui tindr� lloc una reuni� entre t�cnics del Parc

Natural de ?l'Ajuntament d'Olot i del Parc Natural de la Zona

Volc�nica de la Garrotxa i que en el decurs de la setmana vinent

n'hi hagi una altra entre Olot i les Preses. A par tir de les reunions, "espero -va dir Zarza- que al proper ple pugui

presentar alguna cosa concreta". De moment, segons ell, "hem avan�at molt m�s, perqu� tenim def init l'�mbit de

treball i tenim def init el que volem del treball".

L'estat del Pla d'Ordenaci� de Bosc de Tosca va sorgir de la republicana Clara Casanovas, la qual va acusar

l'equip de govern de CiU de fer molta propaganda i poca feina. La refer�ncia a la publicitat va ser la clausura de

l'exposici� de Casanovas, la qual va etzibar: "Fa gaireb� dos anys el grup municipal d'ERC va presentar una

moci� perqu� entre els ajuntaments d'Olot i de les Preses ordenessin el tossols de Bosc de Tosca. En aquest

temps, Casanovas ha vist mols repor tatges de la zona de Bosc de Tosca, on hi ha uns tossols (turons) nom�s

comparables als del planeta Mar t i d'Isl�ndia. "Tamb� -va recordar-, hem vist com s'anunciava la colálaboraci�

dels ajuntaments amb el Parc Natural de la Zona Volc�nica de la Garrotxa". Va continuar: "ERC d'Olot considera

que despres de 2 anys aquesta feina ja hauria d'estar feta i el pla d'usos actiu".

Casanovas va argumentar la seva judicaci� en el fet que, segons el seu criteri, la degradaci� de Bosc de Tosca

continua. �s m�s va posar sobre la taula que "s'est� destruint la feina que durant tres anys es va fer, amb l'ajuda

de diners europeus" Va afegir:" Que tan bon resultat va donar". Va qualif icar de deplorable que no s'hagi

continuat i consolidat la recuperaci� de Bosc de Tosca.

El Pla d'Ordenaci� de Bosc de Tosca havia de comen�ar al 2013, per� les disponibilitats econ�miques del Parc

Natural i de l'Ajuntaement d'Olot l'han retardat f ins la primera par t del 2014.
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